
Protokoll styrelsemöte 221215 Linghems SK Fotbollssektionen
Möte på Lingheden 221115 kl. 19.30-21.00

Närvarande Karolina Härle KH Ordförande

Mikael Ekman ME Vice ordförande

Lars Karlborg LK Senioransvarig

Erica Elebring EE Inköpsansvarig

Anmält förhinder Lisa Castman LC Kassör

Rolf Öhlin RÖ Anläggningsansvarig

1. Mötet öppnas
2. Föregående protokoll godkändes och lades till handlingarna
3. Styrelsens sammansättning

En person har visat intresse för att engagera sig i styrelsen.
4. Ekonomi

- Budgetplanering pågår.
5. Utvecklingsgrupp

- Ingen rapport. Nästa möte planeras till januari.
6. Anläggning

- En gemensam skrivelse, initiativ av IFK Wreta Klosters  har gjorts från de
föreningar i Linköping som bedriver verksamhet i egen regi då
driftsbidraget inte har justerats på 27 år. LK medverkade på möte
tillsammans med politiker den 5/12.

- Beslut tas att godkänna offert från ELON Coldman för installation av tre
stycken luftvärmepumpar till Lingheden.

- Offert gällande investering i solceller på Lingheden med två olika förslag
där både RF/SISU och SvFF kan gå in och ge bidrag. Skulle i så fall landa
på 750 tkr (350 tkr efter bidrag) för 40 MWh respektive 550 tkr (175 tkr
efter bidrag) för 26 MWh efter. Frågan har varit uppe hos huvudstyrelsen
som är positiva till investeringen.

7. Från HS
- Ledarträff 9/2 2023 19.00-21.00 i Åkerbogården för alla ledare inom

Linghems SK
- KVAR: Behov av ny representant från fotbollen till HS.

8. Inköp
- Ny profil på overaller kommer under 2023.

9. Bidrag
- Återrapportering av bidrag från Britta och Bertils fond 2022. De 31 tkr som

beviljades för 2022 har gått till fotbollsfesten, fotbollsskolan och
återstart av Linghemscupen.



10. Marknad och sponsring
- Asklings bil och Forsbergs fritidscenter kommer nu att tryckas på alla

overaller (baksida överdel) som beställs från och med nu.
- Förnyade avtal för 2023 har gjorts med flertalet av företag som syns på

digitala skylten.
11. Senior (9 mot 9 och 11 mot 11)

- Inget att rapportera
12. Barn- och ungdom

- Ingen rapport i avsaknad av barn- och ungdomsansvarig.
13. Utbildning

- Efter önskemål planeras utbildning om skador och skadeförebyggande
åtgärder.

- HLR utbildning planeras under våren.
14. Övrigt

- Ledarmöte med ca. 30 ledare genomfördes 20/11. En hel del diskussion om
hur fotbollsektionen ska organiseras framåt då det är svårt att få frivilliga
att engagera sig i styrelsen. Styrelsen planerar ett arbetsmöte under
januari för att lägga upp en strategi för hur styrelsen och sektionen ska
organiseras framåt.

Nästa styrelsemöte: 12/1 18.30-21.30

Vid tangenterna Karolina Härle


